
 

Zápisnica z XII. zasadania obecného zastupiteľstva v Zubrohlave 

konaného dňa 25. októbra 2024 o 16,oo hod. 

 

Starosta obce Zubrohlava zvolal obecné zastupiteľstvo na základe, § 12 ods. 1 zákona č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

Prítomní: 

 

Lukáš Remeš, starosta obce 

 

Poslanci: Emil Bolibruch, PhDr. Zlatica Gereková, Tibor Rentka, Ing. Dominik Šturek, Ing. 

Peter Môstka, Ondrej Čiernik, Daniela Štureková, Ľuboš Sroka, Ing. Michal Stoklasa 

 

Neprítomní:  

 

Kontrolórka obce: Mgr. Mokošáková Ľudmila  

 

Zapisovateľka: Katarína Bolibruchová 

 

Ďalší prítomní a verejnosť podľa priloženej prezenčnej listiny prítomných.  

 

P R O G R A M:  

 

1. Otvorenie zasadania – starosta uvítal poslancov a všetkých prítomných občanov, 

otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva a prečítal navrhovaný program zasadnutia. 

 

Hlasovanie za program zasadnutia.  

 

Za: - Emil Bolibruch, PhDr. Zlatica Gereková, Tibor Rentka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Peter 

Môstka, Ondrej Čiernik, Daniela Štureková ,Ľuboš Sroka, Ing. Michal Stoklasa 

Proti: - 

Zdržanie: - 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: Starosta privítal prítomných na 

zasadaní obecného zastupiteľstva a predniesol návrh na schválenie overovateľov 

zápisnice a zapisovateľa. Za overovateľov navrhol PhDr. Zlaticu Gerekovú a Danielu 

Šturekovú, za zapisovateľku Katarínu Bolibruchovú. 

 

Hlasovanie za zapisovateľa a overovateľov zápisnice zasadnutia obecného zastupiteľstva  

 

Za: Emil Bolibruch, PhDr. Zlatica Gereková, Tibor Rentka, Ing. Michal Stoklasa, Ing. Dominik   

Šturek, Ing. Peter Môstka, Daniela Štureková, Ondrej Čiernik, Ľuboš Sroka  

Proti: - 

Zdržanie: - 



 

3. Návrh na zmenu programu: 

 

Hlasovanie za zmenu programu 

 

Za: Emil Bolibruch, PhDr. Zlatica Gereková, Tibor Rentka, Ing. Michal Stoklasa, Ing. Dominik   

Šturek, Ing. Peter Môstka, Daniela Štureková, Ondrej Čiernik, Ľuboš Sroka  

Proti: - 

Zdržanie: - 

 

Diskusia: Kontrolovanie zápisnice z predchádzajúceho, obecného zastupiteľstva.  

 

PhDr. Zlatica Gereková: Ondrej, porovnal si si to zo zápisnicou?  

 

Ondrej Čiernik: Aj ten II.Q. ? To sme sa bavili, že budeme hlasovať keď tu bude Zuzka 

a budeme to mať objasnené. 

 

Starosta : Ak za to nie je hlasované, napravíme to. 

 

PhDr. Zlatica Gereková: Mňa by zaujímalo, koľko je zostatok vo fonde? 

 

Starosta: Veď Erika má koľko je v rezervnom fonde. Je tam 220 000 Eur 

 

Mgr. Erika Banasová: Ja nemám nič, starosta chceš vidieť odpoveď ktorú som dostala? 

Nechcem vstupovať do programu, ale (pani Mgr. Erika Banasová predkladá starostovi odpoveď 

ktorú dostala.) 

 

Diskusia : 

 

Mgr. Ľubica Mokošáková: V prvom rade, by som chcela poďakovať pani Daniele Šturekovej 

a Pani Zlatici Gerekovej za podporu, viete vyšlo najavo, že informácie ktoré podávate sú 

klamlivé. 

Vedeli ste o priestoroch. 

 

Starosta: To je tvrdenie proti tvrdeniu. V zmluve bolo napísané bar a pohostinstvo nie že tam 

budú hracie automaty. 

 

Mgr. Ľubica Mokošáková:  Najväčší problém  je licencia. 

 

Starosta: Ale to nie je moja povinnosť si žiadať či majú licenciu. 

 

Martin Šturek: Nemal si klamať, že nemajú licenciu mal si jednoducho povedať neviem. 

 

Mgr. Ľubica Mokošáková:  CBG spol, s.r.o. a ďalšia firma SYNOT TIP sa tu zjavila 3.10 

podala žiadosť o licenciu. Boli ste si toho vedomí, poslali ste to obyčajne, to je už 3 klamstvo 



 

pri ktorom som Vás pristihla. Keby ste to poslali doporučene podmienečne by sa to vedelo 

zrušiť za 2- 3 mesiace, teraz musíme čakať. 

Poslancovia prosím Vás, vyjadrite sa každý za seba či je správne, že starosta poslal takúto 

listinu bez dokladu? 

 

Emil Bolibruch: Ja na poštu nechodím, tak neviem. 

 

Ing. Michal Stoklasa: Mal by byť doklad. 

 

Ondrej Čiernik: Mal by byť doklad. 

 

Ing. Peter Môstka: Nerozumiem tomu, prišli sme sem hľadať vinníka? Alebo niečo schváliť? 

Ak aj pochybil my sme tu prišli kvôli niečomu inému. Ja sa priznám ja posielam obyčajne. 

 

Ľuboš Sroka: Je tu krátko, nevedel že urobil niečo zle. 

 

Daniela Štureková: Určite mal byť doklad, čakalo na to 700 ľudí. 

 

PhDr. Zlatica Gereková: Doklad 

 

Ing. Dominik Šturek: Ja sa priznám aj ja posielam obyčajne, ľudia veď úrady posielajú 

oznámenia formou  sms. 

 

Mária Kovalíková: Ako môžeme spraviť takúto chybu? 

 

Mgr. Erika Banasová: Podací denník slúži na pravidlá písomností je tam presne písané ako sa 

to má poslať. Takto sa to určite robiť nemá. 

 

Mgr. Ľubica Mokošáková: Robíte zlé meno dedine, aj pani v knižnici musí mať zapísané 

komu požičia knihu. Tak kľudne potom zrušme evidencie listov, pošlite mi dane obyčajne a ja 

vám budem tvrdiť, že mi nič neprišlo a nezaplatím. 

 

Ing. Dominik Šturek: Čo to tu splietate? Veď daň je výmer, starosta poslal oznámenie. 

 

Mgr. Ľudmila Mokošáková: Nikde nie je napísané , že to oznámenie mal poslať doporučene, 

je to oznámenie a mal právo rozhodnúť sa ako to pošle. 

 

Starosta: Posielam do  5tich dní schválenie VZN doporučene. 

 

PhDr. Zlatica Gereková: Pošli nám potom lístok. 

 

Martin Šturek : Toto je najväčšia petícia aká tu kedy bola. 

  

Starosta: A kto je zástupca petície? Veď Vám tam chýbajú adresy, podpisy. 



 

 

Mgr. Ľubica Mokošáková: Vaša chladnosť ma prekvapuje. Vašou chybou sa zmarila práca 

toľkých ľudí ja vás nepovažujem za nevzdelaného. Už sa tu šíria reči, že v Zubrohlave budú 

ďalšie hry. Ani si len neuvedomujete, čo s tým príde. 

 

4. Spolufinancovanie v rámci programu EURA z EURA – projekt dobudovania 

amatérskej futbalovej infraštruktúry vo výške 8 015,57 Eura z celkovej sumy 

projektu 28 015,57 Eura 

 

Starosta: Dominik máš slovo. 

 

Ing. Dominik Šturek : Asi už viete,  že sa v našej obci sa robí ihrisko kde mi pán Sroka ponúkol 

dotáciu na vybudovanie ihriska, financie na bránky, lavičky, stoly a podobne. 

 

PhDr. Zlatica Gereková: Chápem to tak, že to si ty dostal peniaze na futbal? 

 

Ondrej Čiernik: 8000€ by dala obec a zvyšných 20 000€ by sme dostali? 

 

Marián Finik: Je to pozemok cirkvi? 

 

Starosta: Zaplatili sme cirkvi 20 000€ nájomná zmluva visí na stránke obce. 

 Treba využiť ten pozemok je to tam krásne, prišlo nám to dnes máte tu projekt aj dokumentáciu. 

 

Ondrej Čiernik: To bude také ihrisko ako je pri fare? 

 

Ľuboš Sroka: Bude väčšie bude tam aj tenisové. 

 

Hlasovanie za projekt Eura z Eura 

 

Za: - Emil Bolibruch, PhDr. Zlatica Gereková, Tibor Rentka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Peter 

Môstka, Ondrej Čiernik, Daniela Štureková, Ľuboš Sroka, Ing. Michal Stoklasa 

Proti: - 

Zdržanie: - 

 

5. Zrušenie uznesenia: 

Uznesenie č.12/2024 1/7 zo dňa 26.9.2024, starostovi obce navýšenie platu o 70% 

s účinnosťou od 1.10.2024 

 

Hlasovanie za zrušenie zvýšenie platu starostovi obce  

 

Za: - Emil Bolibruch, PhDr. Zlatica Gereková, Tibor Rentka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Peter 

Môstka, Ondrej Čiernik, Daniela Štureková ,Ľuboš Sroka, Ing. Michal Stoklasa 

Proti: - 

Zdržanie: - 

 



 

Emil Bolibruch: Ja som zahlasoval za iba preto, že tam nastala administratívna chyba. 

 

6. Nákup fritovacej panvice v sume 520€ 

 

Starosta: Chcete to kúpiť ako Jednota dôchodcov alebo na obec? 

Mgr. Ľudmila Mokošáková: Nám je to jedno. Ja už mám nápady, už presne vieme kam 

pôjdeme. 

 

PhDr. Zlatica Gereková: Tak to dajme do prenájmu. 

 

Starosta: Ak to kúpi obec, je to majetok obce. Elektrospotrebiče sa nepožičiavajú. 

 

Rôzne: 

 

Mgr. Erika Banasová: Mám tam nezrovnalosti, koľko presne je v rezervnom fonde? 

 

PhDr. Zlatica Gereková: Cyklo-chodník platíme? Má obec nejaký úver? 

 

Starosta : Už to tu bolo povedané na zasadaní OZ v júni, obec nemá dlh. 

 

Mgr. Erika Banasová: Cyklo- chodník je teda zaplatený z euro-fondov? 

 

Starosta: Áno z euro- fondov, tiež ste boli informovaní v júni, že sú peniaze na účte obce. 

 

Ondrej Čiernik: Ja by som chcel starosta, na našej ulici zasypať dve diery je to len pár 

štvorcov,  ale treba s tým niečo robiť. 

 

Starosta: V poriadku pošlem tam chlapov. 

 

PhDr. Ľudmila Mokošáková: Možnosť obce financovať údržbu a zhodnocovanie majetku s 

neznámym vlastníkom Dňa 27.5.2021 nadobudol účinnosť zákon, ktorým sa dopĺňa zákon o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Touto novelou sa doplnilo doterajšie 

ustanovenie § 7 ods. 1 písm. d), ktoré doteraz uvádzalo, že z rozpočtu obce sa uhrádzajú 

výdavky spojené so správou, údržbou a zhodnocovaním majetku obce a majetku iných osôb, 

ktorý obec užíva na plnenie úloh podľa osobitných predpisov 

Príloha: Informácia Ministerstva Financií SR pre obce a vyššie územné celky k výdavkom do 

cudzieho majetku 

 

Mgr. Erika Banasová : Chcem si to odfotiť je tam aj odpoveď na moju otázku. 

 

Mgr. Ľubica Mokošákova:  Zaviazať starostu obce aby posielal poštu nie obyčajne. A aby 

bolo zverejňovanie  obce tak ako pred tým. 

 

Starosta: Neprikazuje mi to zákon. 



 

 

Mgr.Ľubica Mokošáková: Občania chcú vedieť čo sa deje v obci. 

 

PhDr. Zlatica Gereková: číta štatút obce Rokovací poriadok je kde? Ako má fungovať obecný 

úrad? Koľko má  mať zamestnancov? 

 

Ing. Eva Jadroňová: Záleží nám na tom, aby tu tie herne neboli to bremeno teraz padlo na Vás 

pán starosta, ale skutočne občania nevedia čo sa tu deje, možno by bol dobý časopis v ostatných 

dedinách ho majú. 

 

Starosta: Máte predstavu aké sú náklady na časopis ? 30.000 € ročne 

 

Ing. Eva Jadroňová: Tak preto treba zverejňovať zápisnice, ľudia tu nechcú tie herne. 

  

Mgr. Ľubica Mokošáková: Už sa tu hovorí aj o prostitúcii v našej obci. 

 

Mgr. Erika Banasová: Prečo to nechceš zverejňovať? 

 

17:00 Opustil rokovaciu miestnosť, poslanec Ľuboš Sroka. 

 

Starosta: Dávam Vám prísľub, že budem dávať uznesenie tu prítomným. 

 

Marián Finik: Si náš zástupca, ale aj zástupca naších detí. 

 

Augustín Jadroň: Ja by som, ale chcel poďakovať starostovi za dobre prevedené kroky. 

 

V Závere starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadanie obecného zastupiteľstva ukončil.  

Zasadanie ukončené o 17:30  hod. 

 

Overovatelia zápisnice : 

 

PhDr. Zlatica Gereková 

..................................................... 

Daniela Štureková 

.................................................... 

 

 

         Lukáš R e m e š 

           starosta obce  

 



 

MINISTERSTVO FINANCIÍ  

SLOVENSKEJ REPUBLIKY 

Sekcia rozpočtovej politiky  

 

Informácia pre obce a vyššie územné celky k výdavkom do cudzieho majetku  

 

 

Zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon č. 583/2004 Z. z.“) je všeobecná 

právna norma, ktorá neobsahuje ustanovenia, ktoré by subjektom územnej samosprávy (obciam a 

vyšším územným celkom, ďalej len „VÚC“) zamedzovali používanie ich vlastných finančných 

prostriedkov na správu , údržbu, resp. zhodnocovanie majetku iných osôb. Tento zákon rešpektuje 

skutočnosť, že v súlade s príslušnými ustanoveniami Čl. 65 Ústavy SR sú subjekty územnej samosprávy 

samostatné územné samosprávne a správne celky Slovenskej republiky, ktoré za podmienok 

ustanovených zákonom samostatne hospodária s vlastným majetkom a so svojimi finančnými 

prostriedkami. V zmysle uvedeného v súlade s § 5 ods. 3 a § 6 ods. 3 zákona č. 583/2004 Z. z. o použití 

vlastných príjmov rozpočtu obce/VÚC rozhodujú tieto subjekty samostatne. V tomto smere zákon č. 

583/2004 Z. z. predpokladá možnosť rozhodnutia obcí a VÚC realizovať výdavky ich rozpočtu nielen do 

vlastného majetku, keď v § 7 ods. 1 písm. d) zaraďuje medzi výdavky obce aj výdavky spojené so 

správou, údržbou a zhodnocovaním majetku obce a majetku iných osôb, ktorý obec užíva na plnenie 

úloh podľa osobitných predpisov (obdobne právna úprava zákona č. 583/2004 Z. z. umožňuje v § 8 ods. 

1 písm. d) realizáciu takýchto výdavkov aj u VÚC). Ďalej je v súlade s príslušnými ustanoveniami § 7 a § 

8 zákona č. 583/2004 Z. z. upravené poskytovanie dotácií z rozpočtu obcí a VÚC, pričom regulácia sa 

týka iba subjektov, ktorým sa finančné prostriedky môžu poskytnúť a okruhov účelov a aktivít, ktoré sa 

môžu týmito finančnými prostriedkami podporiť. Zákon č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, ako všeobecný 

predpis upravujúci pravidlá rozpočtového hospodárenia s verejnými prostriedkami, ako jedno zo 

všeobecných pravidiel obsahuje povinnosť pre všetky subjekty verejnej správy pri používaní verejných 

prostriedkov zachovávať hospodárnosť, efektívnosť a účinnosť ich použitia. Neobsahuje však žiadnu 

úpravu, ktorá by bola právnou prekážkou pri investovaní výdavkov samosprávy do cudzieho majetku. 

Majetkové predpisy v gescii ministerstva financií, ktorých predmetom nie je úprava financovania, 

rovnako nie sú prekážkou možnosti investovania do cudzieho majetku. Záver: Zákon č. 583/2004 Z. z., 

ani iná legislatíva v pôsobnosti ministerstva financií, neobsahuje žiadnu reštrikciu, ktorá by zakazovala 

použitie prostriedkov obcí a VÚC do cudzieho majetku, t. j. ponecháva v tomto smere plne v 

kompetencii príslušného subjektu územnej samosprávy autonómne rozhodnúť o použití vlastných 

finančných prostriedkov.  

 

Radovan M a j e r s k ý   

  generálny riaditeľ  

 

Bratislava, 29.5. 2019 


